
Trafiktætheden der og her 
 

Vi har ofte talt om, at der kører en hel del 
biler på Hou-vejen. 
  
Indimellem fristes man måske til at køre 
lidt for stærkt, fordi vejen er bred og 
meget lige. Der er også bilister, der måske 

skal skynde sig for at nå en færge, og så 
kan det jo blive farligt for de mange 
skolebørn, der skal over vejen hver dag. 

 
En rundkørsel -  når man kører ind til Hou, kunne helt sikkert 
dæmpe trafikken en del.  
 
Jeg ved, at Hou Fællesforum har argumenteret i årevis for at få 
vejen sikret med en rundkørsel, men den koster jo mange penge. 

 
Ved Grobshulevej i Odder (den der går fra Torrild til Snærildvej) er 
der en rundkørsel i begge ender. Mon der kører flere biler her end 
på Houvejen?                                                                                                                                        
 
Vi besluttede os for at tælle biler både en hverdag og en lørdag.                                                                                            
Herunder kan I se resultatet af vores tælling.  
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